
Jaarvergadering ALV nr. 35 SGH  

Plaats: Dit jaar is besloten vanwege de voortdurende Corona problemen, de vergadering via TEAMS 

te laten plaatsvinden. 

Datum: 27-10-2020 

Tijd: 20:00 uur 

Aanwezig. 

Bestuur: W. Merks, J. Leendertse, B. Roode, P. van Schaik en W. Rouw 

Redactie: H. Kaan, B. v/d Steen en H. Hogeslag 

Leden: R. Klop, H. Bijlsma, E.J. Stroetinga, H. Papenhuizen en J v/d Werf 

1- De voorzitter heet de aanwezigen welkom en opent de vergadering. 

2- Er zijn geen ingekomen stukken. 

3- Verslag 34e ALV van 30 maart 2019. Er zijn geen op of aanmerkingen op het verslag. 

4- Algemeen jaarverslag 2019. W. Rouw geeft een toelichting op het algemeen jaarverslag en 

verklaart dat 2019 voor SGH een goed jaar is geweest. 

5- Financiën.  

Jaar en kas overzicht. Aangezien Bert Roode het gehele jaar 2019 nog penningmeester was 

geeft hij een toelichting op het door hem opgestelde overzichten. Er zijn geen op- of 

aanmerkingen op het jaaroverzicht. 

Verslag kas commissie. De kascommissie, bestaande uit de heren H.Papenhuijzen en 

J.v/dWerf heeft de financiële stukken gecontroleerd en akkoord bevonden. De vergadering 

verleent de penningmeester décharge, onder dankzegging voor het gevoerde beleid 

Benoeming kas commissie. J v/d Werf en H. Bijlsma gaan akkoord met hun deelname in de 

kascommissie voor 2020 

B. Roode doet verslag van het financieel resultaat over het boekjaar 2019. 

Begroting 2020/2021. B. Roode  geeft uitleg, het aantal adverteerders zal minder worden zo 

ook het aantal leden. 

Contributie. De penningmeester is van mening dat, gezien de financiële situatie van de 

vereniging, de contributie voor het jaar 2021 niet verhoogd hoeft te worden. Het bestuur 

neemt een definitief besluit tijdens de komende bestuursvergadering. 

6- Verslag reactie, H. Kaan neemt het bijgevoegde verslag door, er zijn geen op of 

aanmerkingen. 

7- Verkiezingen/benoeming bestuursleden, B. Roode  heeft op 5 februari 2020 het 

penningmeesterschap overgedragen aan J.Leendertse die vanaf die tijd als waarnemend 

penningmeester heeft gefunctioneerd. Het bestuur verzoekt de vergadering met ingang van 

deze ALV J.Leendertse tot bestuurslid/penningmeester van de SGH te benoemen. De 

vergadering gaat hiermee akkoord.  B. Roode blijft aan als algemeen bestuurslid, als opmaker 

en ondersteunend lid voor de redactie. 



In verband met de beëindiging van redactiewerkzaamheden door Henny Scheele en Gerrit 

Lichtenberg dient een oplossing gevonden te worden voor het DTP werk voor OS. Bestuur en 

redactie onderzoeken een mogelijke uitbesteding.    

8- Website beheer en onderhoud: Deze taak was aan ons nieuwe bestuurslid Adri Smit 

toebedacht, helaas heeft hij zijn deelname beëindigd, Bert Roode heeft dit weer 

overgenomen tot een nieuwe webbeheerder is gevonden. In het decembernummer zal hier 

aandacht aan worden besteed. 

9- Verslag veiligheids commissie, W. Merks bespreekt het verslag. Er worden momenteel zeer 

weinig ketels ter keuring aan geboden, In België geldt de PED inmiddels ook voor 

modelbouwers, net als in Nederland. De Belgische modelbouwverenigingen onderzoeken de 

consequenties voor hun leden.  

Veel modelbouwers hebben moeite met de voorschriften voor de bouw van 

modelstoomketels die thans van kracht zijn. Er gaan geruchten dat modelbouwers 

onderzoeken of zij zelf eenvoudiger regels kunnen opstellen. Helaas moet worden gesteld 

dat afwijkende regels in strijd met de Nederlandse wetgeving zijn.  

10- Rondvraag: Gevraagd naar hun mening, merken de aanwezigen op dat het vergaderen via 

internet, gegeven de omstandigheden, een goed alternatief is. Wel spreken zij hun voorkeur 

uit voor het vergaderen in een zaaltje i.v.m. de betere sociale contacten. 

  

E.J. Stoetinga merkt op dat het Ketel Reglement niet is te volgen, Wim Merks legt één en 

ander uit en geeft aan dat de Werkgroep niets meer heeft gedaan dan de wettelijke 

voorschriften in een voor de modelbouwer toegankelijk en leesbaat format te plaatsen zodat 

deze niet de complete wet hoeft te bestuderen alvorens met de bouw van een 

modelstoomketel te beginnen. Stoomgroep Zuid onderzoekt of zij een eigen certificering 

kunnen opzetten. Indien gewenst is Wim Merks bereid nogmaals uitleg te geven over het 

bestaande reglement.  

 

Hans Hogeslag heeft een professionele opmaker voor de opmaak van OS aangedragen, daar 

is door de redactie niet op gereageerd, slordig. Na enige discussie is de algemene mening dat 

opmaak van het blad OS  beter uitbesteed kan worden, alleen al vanwege de continuïteit. 

11- Het vaststellen van de volgende vergadering: Deze wordt onder voorbehoud vastgesteld op 

10 april in Maarn. 

Wim Merks sluit de vergadering en bedankt de aanwezigen. 

  

Wim Rouw 

Secretaris SGH 

                                                                                                                                                         


